

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

SR.22/6/Corr.1
15 April 1965

Limited Distribution

CONTRACTING PARTIES
Twenty-Second Session

PARTIES CONTRACTANTES
Vingt-deuxième session

SUMMARY RECORD OF THE SIXTH MEETING

Corrigendum

Page 68

The statement of Mr. EVANS should be replaced by the following:

"Mr. EVANS (United States) stated that his delegation looked forward to participating in the work of the Working Party and shared some of the misgivings of Brazil and other contracting parties. His delegation was, however, gratified that the Convention did not require the Associated States to apply protective and revenue duties and quantitative restrictions in a manner discriminating against third countries."

COMPTE RENDU DE LA SIXIEME SEANCE

Corrigendum

Page 78

L'intervention de M. EVANS doit être modifiée comme suit:

"M. EVANS (Etats-Unis) fait savoir que sa délégation sera heureuse de participer aux travaux du Groupe de travail et partage certaines inquiétudes manifestées par le Brésil et d'autres parties contractantes. Toutefois, elle se félicite de ce que la Convention n'exige pas des Etats associés qu'ils appliquent de façon discriminatoire à l'encontre des pays tiers des droits protecteurs ou fiscaux ou des restrictions quantitatives."